中學文憑試考生2023-24 入學獎勵助學金計劃

2023 – 2024 Admissions Scholarships and Bursarues

HKDSE 分數 HKDSE Score	NMTSS 學費資助 / SSSDP 學費資助+ 入學獎學金+ 專項獎學金 NMTSS Subsidy / SSSDP Subsidy+ Admission Scholarships+ Special Scholarships
18分或以上 18 or above	首年可獲學費全免・另亨有專項獎學金\$35,000 Full tuition covered for Year 1 and Special Scholarships \$35,000

HKDSE 分數 HKDSE Score	學費 Tuition Fee	NMTSS 學費資助 NMTSS Subsidy	入學獎學金+ 專項獎學金 Admission Scholarships+ Special Scholarships
15 - 17	\$70,320	一年級 Year 1 \$33,740	一年級 Year 1 \$56,580
12-14	\$70,320	一年級 Year 1 \$33,740	一年級 Year 1 \$41,580

HKDSE 分數 HKDSE Score	學費 Tuition Fee	SSSDP 學費資助 SSSDP Subsidy	入學獎學金+ 專頂獎學金 Admission Scholarships+ Special Scholarships
15 - 17	\$70,320	一年級 Year 1 \$44,950	一年級 Year 1 \$45,370
12-14	\$70,320	一年級 Year 1 \$44.950	一年級 Year 1 \$30.370



入學獎/助學金詳情: **Admissions Scholarships and Bursaries Details**









實習/海外交流機會 Internship / Overseas Exchange Opportunities



珠海學院著重給予學生實習機會,我們相信實習除了讓學生 實踐理論外,最重要是讓他們早一步了解自己的職業發展路 向,擴闊社交網絡,同時訓練他們的溝通技巧,以助他們為 就業做好準備。許多海內外的知名企業、機構都與珠海學院 合作,為不同學系的學生,提供多個本地或海外實習崗位, 學生亦可藉此機會提升他們畢業後的就業能力。

Chu Hai College of Higher Education values the importance of providing internship opportunities to students for the preparation of their future careers. We believe that internships not only allow students to gain practical experience, but also are important for exploring their future careers, strengthening their networking, and enhancing their communication skills. Chu Hai College of Higher Education collaborates with numerous reputable local and overseas organisations to provide students with a wide range of internship opportunities, preparing them for their future career goals upon graduation.



海外交流機會方面,學院已與德國、法國、加拿大、韓國、 泰國、日本、台灣及中國大陸等各地大學建立緊密聯繫,推 動學生交換計劃、教授交換計劃及研究項目。

The College is dedicated to enabling students to broaden their horizons and build self-confidence by immersing them in different cultural and geographical environments for optimum exposure in academic pursuit and life experience. In terms of overseas exchange opportunities, the college has established close ties with universities in Germany, France, Canada, South Korea, Thailand, Japan, Taiwan

and mainland China to promote student exchange programs, professor exchange programs and research projects.

香港珠海學院

HONG KONG CHU HAI COLLEGE









2023-2024

學士學位課程 課程簡章

UNDERGRADUATE PROGRAMMES General Information

地址 Address: 香港新界屯門青山公路青山灣段80號

80 Castle Peak Road, Castle Peak Bay, Tuen Mun,

New Territories, Hong Kong

電話 Tel: (852) 2972-7200 (852) 2972-7367 傳真 Fax: info@chuhai.edu.hk 雷郵 Email:









工商管理學 (榮譽工商管理學士) *財務金融學(榮譽工商管理學士)

工商管理 (創業管理) 碩士 應用金融學 (理學碩士)

備註*:獲得香港會計師公會 (HKICPA) 英國國籍會計師公會 (AIA) 專業認可



華南歷史與文化(文學碩士) 創業產業科技應用科技(文學碩士) 藝創科技及數碼傳播(文學碩士)



入學要求 **Entry Requirements**

香港中學文憑試考生

Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSE) students

科目	所需成績
Subject	Level Requirement
中國語文*	第 3 級
Chinese Language*	Level 3
英國語文	第 3 級
English Language	Level 3
數學	第 2 級
Mathematics	Level 2
通識教育	第2級
Liberal Studies	Level 2
選修科目	一科達第 2 級
Elective subject	Level 2 in one subject

備註1:

* 非華語學生可憑以下學歷作為香港中學文憑試中國語文科資歷:

應用學習中文:達標或以上

GCSE / IGCSE:達 C 級或4或以上

GCE A-level: 達 E 級或以上

* Non-Chinese speaking (NCS) applicants may use one of the following Chinese Language qualifications as the equivalent of HKDSE Chinese Language:

Applied Learning Chinese: Attained or above

GCSE / IGCSE: Grade C or 4 or above

GCE A-level: Grade E or above

備註 2:

除了甲類選修科目,數學科延伸部分(M1/M2)及"其他語 言科目"(達E級或以上)均可用作選修科。如學生同時修讀 M1及M2,則只作一個選修科目計算。

Besides Category A elective subjects, Mathematics extended modules (M1/M2) and "other languages" (at grade E or above) can also be used to meet the elective requirement. If students take both M1 and M2, they are counted as one subject only.

網上報名QR碼: Online Application QR Code

